
Protokół Nr 8/2019 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 26 sierpnia 2019 roku 

W dniu 26 sierpnia 2019 roku o godzinie 09:00 w sali konferencyjnej Centrum 
Ratownictwa Pożarniczego w Nowym Miasteczku odbyło się wspólne powiedzenie Komisji 
Stałych Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestniczyło 
trzynastu (13) radnych (brak Bożeny Skoczeń, Krzysztofa Kuźmińskiego) co stanowiło 
kworum wszystkich komisji. Obradom przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej 
Anatol Komarnicki. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie Iwmisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad Iwmisji. 
3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w 2019 
roku dla Powiatu Nowosolskiego na zadania : "Powiatowe zawody w sportach pożarniczych drużyn 
OSP ". 
4. Opinia do projektu uchwały sprawie ustalenia !oyteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli w ramach specjalnego fUnduszu nagród nauczycieli za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktyczne); wychowawczej i opiekuńczej. 
5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczlw na 2019 rok 
6. Informacja o przebiegu wylwnania Budżetu Gminy i Miasta Nowe Miasteczlw za I półrocze 
2019 roku. 
7. Sprawy bieżące. 

8. Zalwńczenie posiedzenia Iwmisji stałych. 

1. Otwarcie komisji. 
Przewodniczący przywitał Radnych, gości i przeczytał proponowany porządek obrad. Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum wszystkich komisji. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Propozycji zmian do programu obrad nie było. Głosowano za porządkiem bez 

zmian - jednogłośnie. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy 
finansowej w 2019 roku dla Powiatu Nowosolskiego na zadania :"Powiatowe 
zawody w sportach pożarniczych drużyn OSP". 

Projekt uchwały odczytała i omówiła Skarbnik Dorota Jatczak, 
Pytań i dyskusji nie było. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

4. Opinia do projektu uchwały sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli w ramach specjalnego funduszu nagród nauczycieli za ich 
osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 

Uzasadnienie konieczności podjęcia uchwały wyjaśniła Burmistrz Danuta Wojtasik, która 
wyjaśniła, że zmiany w ustalaniu kryteriów trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 



spowodowane są zmianami przepisów. Radca Piotr Kania - Kaniowski wyjaśnił, że zmiany 
są na tyle istotne, że wymagają zmiany uchwały i przyjęcia nowych reguł. Skarbnik dodała, 

że przyjęcie uchwały nie wpływa na budżet gminy. Burmistrz odczytała treść projektu 
uchwały. 

Pytań i dyskusji nie było. 
Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do projektu uchwały. 
Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko 
na 2019 rok. 

Przewodniczący poprosił Skarbnik Dorotę Jatczak o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik omówiła w szczegółach planowane w projekcie budżetu zmiany dochodów i 
wydatków w budżecie gminy na 2019 rok. 
Przewodniczący zapytał z czego wynikają zmiany w dziale kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego - Burmistrz wyjaśniła, że dotyczą zdjęcia z wykonania zadań, które ze względów 
finansowych nie mogą być realizowane. 
Kwoty z tych zmniejszeń przesunięte zostały na działy gospodarki komunalnej - remonty 
dróg. Przybył Kierownik referatu gospodarki komunalnej Andrzej Włodarczak który wyjaśnił, 
że środki te przeznaczone zostaną na niezbędne remonty wodociągu i pokrycie wzrostu 
wynagrodzeń, które wynikają z większej niż planowano ilości zleconych nadgodzin. 
Wiceprzewodnicząca Małgorzata Żmijowska zapytała jak wygląda sytuacja po awarii 
przepompowni wody w stronę Miłakowa i Żukowa - prowizorycznie działa do czasu wymiany 
uszkodzonych podzespołów - odpowiedział Andrzej Włodarczak. Kierownik dodał, że istnieje 
potrzeba bieżącego wymieniania złoża filtrującego co kilka lat w stacji uzdatniania wody co 
generuje jednorazowy koszt 30 tys. zł. 
Radny Mariusz Sikora zapytał o możliwości gminy w wykonaniu realizacji kanalizacji rurowej 
w Popęszycach. Burmistrz odpowiedziała, że obecnie nie ma środków na tak dużą inwestycję 
gdyż obecne programy dofinansujące takie inwestycje przewidują duży wkład finansowy 
gminy. Wyszła Radna Grażyna Kwiecień. 
Więcej pytań i dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad pozytywną opinią do 
projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Integracji Europejskiej - jednogłośnie za. 
Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska - jednogłośnie za. 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego - jednogłośnie za. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - jednogłośnie za. 
Wróciła Radna Grażyna Kwiecień. 
Przewodniczący zarządził przerwę. 

6. Informacja o przebiegu wykonania Budżetu Gminy i Miasta Nowe Miasteczko za I 
półrocze 2019 roku .. 

Informację przedstawiła i omówiła Skarbnik Dorota Jatczak, która szczegółowo omówiła 

strukturę przychodów i rozchodów. Następnie przedstawiła wykonanie wydatków 
inwestycyjnych, oraz funduszu sołeckiego. 
Burmistrz wyjaśniła wpływ zmiany w stawkach podatku dochodowego z 19% na 18% i wpływ 
tej zmiany na budżet gminy w 2020 roku (ok. 600 tys. zł mniej wpływu do budżetu). 

Burmistrz poinformowała o rosnących przychodach z tytułu podatku od środków 



transportowych ( wzrost rejestrowanych w gminie aut ciężarowych o 81 szt.), oraz wyjaśniła 
stan dochodów z innych podatków - w tym zobowiązania dłużników podatkowych i sposoby 
ich ścigania. 
Wyszedł Zbigniew Podgórny. 
Pani Burmistrz poinformowała o zmianie dzierżawcy kuchni szkolnej przy ZSP 1. 
Przewodniczący podziękował za przedstawienie informacji . Więcej pytań i uwag nie było . 

7. Sprawy bieżące. 
Nie było. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji stałych. 
Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie wspólne Komisji Stałych Rady Miejskiej . 
Protokół jest dostępny na stronie internetowej BlP Urzędu Miejskiego. 

Protokołował: 

Wiesław Kopeć \ 

;J l / /1Ct' Y1 


